
Uredništvo na obisku:
krajevna skupnost ILOVA GORA

S SKUPNIMI MOČMI ZAUSTAVITI ODSELJEVANJE

V prostorih nekdanje osnovne šole
na Dovi gori se je v ponedeljek, 2.
aprila proti večeru zbrala večina kra-
janov, da s svojimi gosti-sogovor-
niki prouči možnosti za reševanje
najbolj perečih problemov. Kmetij-
ska dcjavnost je v KS še vedno po-
memben vir dohodka, zato se je po-
govor začel prav na to temo.

Rome: V razvoju živinoreje je še
veliko možnosti. Ne le v proizvodnji
mleka, lemvečtudi vprirejimesa. saj
so še neizkoriščene možnosti za pašo.
Poleg tega ni zanemarljiva možnost
nabiranja zelišč in gozdnih sadežev
ter organizacija dotnače obrti preko
zadruge.

Odvoz mleka bi morali organizi-
rati na dva dni, vendar bi bilo po-
trebno zgraditi zbiralnice nileka.

Goršič: Letos naj bi zgradili eno
zbiralnico, za kar so zagotovljena
sredstva. Kako je z agromelioraci-)°l

Sirca: Kmelijsko-zemljiška skup-
nost sofinancira ta dela v višini 50 %
vrednosti, za pašnike lc 30 %. Če je v
K.S interes za to, naj se da pobuda.

Hrast: Svojo pomoč pri čiščenju
površin lahko dajo brigadirji na lo-
kalni delovni akciji.

Anžič: Imamo 800 m eeste llova-
gora — Ravni dol v zelo slabem sta-
nju. Ali je možna ureditev?

Ahlin: V načrtu ureditve tega dela
ceste ni. Obstoja možnost za delo
brigadirjev. Del projekta je narejen
in možnosti so, če je to interes dveh
KS in pripravljenost Ijudi na sodelo-
vanje.

Kastelic: Tu je tudi cesta Gaber-
je—Raena. njeno vzdrževanje — po-
sipanje s pomočjo brigadirjev.

Rome: Del sredstev za ureditev
<xste Cušperk—Račna—ilova gora
bi prispevala tudi TZO Grosuplje.
saj smo zainteresirani za podaljšan je
proge za prevoz mleka.

Anžič: Za finančno pomoč se
bomo obrnili tudi na gozdno gospo
darstvo.

Tomšič: Zaradi nakupa traktorja
sem bil zainteresiran za pridobitcv
kredita. vendar scm dobil negativen
odgovor. Dosti je tudi nepokošene
trave. Želel bi jo pokositi, vendar
lastniki postavljajo visoko ceno za
zakup zemlje.

Širca: KZS si prizadeva, da bi bilo
čimveč zemlje obdelane, zato nu-
dimo pomoč pri pridobivanju neob-
delanih zemljišč. Potrebno je le
zbrati naslove. nam jih posredovati,
da bomo lahko ukrepali.

Vodovod. pošta, avtobus
Na llovi gori ni vodovodne nape-

Ijave. Lastnih izvirov ni, zato bi bilo
potrebno črpanje vode, kar pa po-
meni zelo drago vodo. Lahko bi ure-
dili vsaj skupni zbiralnik vode ter do-
važanje z ustreznim kamionom, so
mcnili krajani.

S 1. januarjem se je spremenila
poštna številka za dostavo na Uovi

gori. Tako sedaj vsa ta naselja gravi-
tirajo na Videm—Dobrepolje. Ob
spremembi so na PTT Kočevje ob-
Ijubili. da bodo usiuge boljše. ven.dar
ni tako. Ta problem morajo rešiti
krajani z dogovorom s PTT podjet-
jem.

Avtobusna povezava Ilove gore z
GrosLpljem je vroča želja kraja-
nov ter naloga. ki jo nameravajo
uresnieiti v tem srednjcročnem ob-
dobju.

Ahlin: S pomočjo tov. Vrhovca
pričnite dogovarjanje z Integralom.
Mislim, da bo možnost uvedbe
krožne proge preko Račne in Ceste.

Zorko: Za napredek v K.S, kljub
slabšim časom. je prevoz do Grosuplja
nujnost.

Anžič: V prejšnjem času je bila
glavna ovira za uvedbo avtobusne
proge slaba cesta. ker pa je zdaj
izboljšana, so naše možnosti večje.

Zajc: V objektu bivše šole. kjer
smo zbrani. bi lahko odprli kakproi-
zvodni obrat in zaposliii naše kraja-
ne.

Blatnik: Zaenkrat konkretnih inte-
resov s strani združenega dela za od-
piranje proizvodnega obrata ni.
Zgradba je last OŠ »Louis Adamič«
iz Grosuplja. začasno jo uporablja
Oddelek za LO za usposabljanje čla-
nov TO in mladine. ki skrbi tudi za
najnujnejša popravila.

Cabrijel: Oddelek za LO ima 10-'
letno pogodbo za uporabo prostorov.
Že dosedaj smo popravili streho,
uredili sanitarije. delno kuhinjo —
kar je bilo pač najnujnejše. V letu
1984 nameravamo urediti električno
nape !,avo. Del prostorov bi lahko
uporabljali za potrebe KS.

Krajani so spregovorili še o razli-
kah pri ceni lesa; povečanju števila
telefonskih naročnikov, ki bo možno
z razširitvijo telefonske centrale v
Grosuplju; pokojninsko-invalid-
skem zavarovanju kmetov. Mnogo je
odprtih problemov, ki iih bodo reše-

vali sami v KS. preko delegatov v
družbenopolitični skupnosti in v SIS
ter s pomočjo brigadirjev in taborni-
kov. Vse pa za boljši jutrišnji dan na
Ilovi gori in ne morda v Grosuplju,
Ljubljani.

V razgovoru s krajani so so-
delovali: Jože Dremelj, pod-
predsednik OK SZDL. Srečo
Hrasl, sekretar OK ZSMS,
Boža Širca, tajnic.i kmetijsko-
zemljiške skupnosti, - Marjan
Ahlin, direktor Zavoda za
prostorsko, komunalno in sta-
novanjsko urejanje. Dare Ga-
brijel, načelnik Oddelka za LO.
Rudi Rome, direktor TZO
Grosuplje in Vinko Blatnik,
glavni urednik in sekretar OK
SZDL Grosuplje.


